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1. Olympisch goud en Canadees kampioen met behulp van Sunrider. 
 
Tijdens de afgelopen Olympische spelen heeft de judoka Kim Jae-Bum uit  Zuid Korea een gouden medaille gewonnen. Hij werd 
door Sunrider gesponsord met o.a. Sunrider producten, zie de bijlage.  
Deze maand werd de bokser Larry Sharp Canadees kampioen, en daarmee kwam hij in de top tien van de wereld, ook met 
behulp van Sunrider producten, zie zijn verhaal in de bijlage. 
Fantastisch toch. Het is mooi te weten dat Sunrider producten geen doping zijn.  
 
2. Meer ervaring Josselien Janssens. 
 
Sunsmile Vegetable Rinse (Fruit&Groente spoeling): 
 
Nog een ontdekking over Sunrider en m.n. de huidtoepassing van SunSmile! Ik heb al jaren 's 
zomers last van pityriasis versicolor, door een gistsoort in de huid. Deze gist komt van nature voor 
als onderdeel van de gezonde huidflora en kan uit balans raken bij verminderde weerstand, vooral 
wanneer het warm / vochtig weer is. Dan wordt de bovenste huidlaag, en de pigmentvorming 
aangetast. Het is een relatief onschuldige aandoening maar zichtbaar: de symptomen zijn licht 
verkleurde plekjes (donkerder op een lichte huid, lichter op een gebruinde/donkere huid), 
schilfertjes, en lichte jeuk. De plekken zitten vaak op schouders en rug.  
Je kunt het behandelen met shampoo waar selenium sulfide in zit (Selsun). Ik behandel het meestal 
met Selsun shampoo en dat werkt prima - maar dat heeft toch wat mogelijke bijwerkingen zoals 
branderigheid en verkleuring van huid en haar, EN het kost 11 euro voor 120 ml waarvan je voor dit 
doel nooit alles gebruikt voordat de houdbaarheidsdatum verstreken is!  
Ik heb er jarenlang last van gehad omdat mijn weerstand laag was. De afgelopen drie jaar minder 
omdat mijn weerstand weer is verbeterd. Begin dit jaar ben ik met de Sunrider voeding begonnen. 
Mijn weerstand daardoor nog weer enorm verbeterd dus tot zover dit jaar maar 2 plekjes!  
 
Die plekjes heb ik nu in de afgelopen week vier keer aangestipt met een watje met daarop een beetje Sunsmile opgelost in water 
(wat geconcentreerder dan om groente te spoelen.) En ja hoor: weg! Alleen de verkleuring is nog zichtbaar omdat het een week 
of wat duurt voor de pigmentvorming weer normaal is. Ik stip ze nog een paar keer aan omdat het ook nog door kan gaan 
wanneer het niet meer zichtbaar is.  
 
Ik heb gemerkt dat als ik de spoeling er onverdund of in zeer geconcentreerde vorm op doe, dat het dan heel licht kan prikken. Ik 
heb daar geen last van bij 1 druppel spoeling op 3 druppels water. Dit kan voor kleine plekjes als je wilt dat het snel weggaat. Ook 
als je het verder verdunt werkt het, dan moet je alleen vaker aanstippen. Als grote delen van de huid zijn aangetast kun je 
gewoon de dubbele hoeveelheid Sunsmile  Fruit & Groentespoeling aanmaken zoals wanneer je groente spoelt, dus 2 dopjes (10 
ml??) op ongeveer 4 dl water, en je dan met een washand ermee wassen, niet afspoelen.  
Verder merk ik tot zover totaal geen bijwerkingen. En het grootste voordeel is: ik heb SunSmile toch al in huis want het heeft 
zoveel toepassingen, dus dat is een echte besparing!  
 
Het werkte ook al bij de huidschimmel van mijn paard, en paarden hebben een erg gevoelige huid. Dus ik weet zeker dat je ook 
vergelijkbare huidschimmels bij mensen met SunSmile kunt behandelen. Iemand met last van voetschimmel zou eens voetbadjes 
met SunSmile kunnen proberen - in plaats van dure chemische crèmes en zalfjes!  
 
Zie ook: http://www.med-info.nl/Afwijking_DERMATOLOGIE%20-%20Infectie%20-%20fungi%20-%20tinea%20versicolor.html 
 
Josselien Janssens 
 
Coach & Trainer, RayaMedicine Training & Coaching 
 
www.rayamedicine.com  

 
 
 
Flesjes Sunsmile® Fruit- & Groente Spoeling zijn er in twee 
maten;  een grote 475 ml fles of in een kleinere fles van 30 ml. 
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SUNRIDER: REGENEREREN I.P.V. DEGENEREREN 
 

3. Marga interviewt Vincent en Jenny Breed tijdens de Sunrider conventie. 
 

 
 
 
 
       
     Hoe oud schat je Vincent en Jenny? 
 
 
 
 
 
 
 

Marga: hoe lang gebruik je de Sunrider producten? 
Jenny: vanaf 1993 dus bijna 20 jaar. 
 
Marga: hoe kwam je in contact met Sunrider? 
Jenny: iemand vertelde dat er een informatie avond was over Chinese kruidenvoeding. Dit sprak me erg aan,  ik was nl. altijd al 
geïnteresseerd in gezonde voeding o.a. in verband met mijn allergieën. De informatieavond was erg interessant, vooral de 
filosofie van regenereren sprak me erg aan: dat het lichaam zichzelf in balans kan brengen mits het goed gevoed en gereinigd 
wordt met heel voedsel. Op deze bijeenkomst ontmoette ik Vincent (mijn man, meer info zie verder). 
 
Marga: met welk product ben je begonnen? 
Jenny: ik kocht de eerste keer een doos Nuplus en het boekje -In Balans-. 
 
Marga: hoe was je ervaring? 
Jenny: ik had er direct een goed gevoel bij. Na de Nuplus ging ik de hele basis gebruiken. Ik kocht het Sunpack welke toen 
Nuplus, Calli thee, Quinary en Suncare bevatte. Mijn allergie werd langzaam minder en na 1 jaar was het helemaal verdwenen. 
Ook voelde ik me veel energieker. Mijn kinderen gingen het ook gebruiken, wat  o.a. opviel was dat ze minder behoefte aan 
snoepen kregen. 
 
Marga: wanneer ben je Sunrider gaan uitdragen en waarom? 
Jenny: kort nadat ik was gestart met de basisproducten ging ik het aan anderen vertellen. Door mijn enthousiasme gingen al snel 
mensen mee doen. Het ging vanzelf en het deed mij plezier om te zien hoe energiek en blij deze mensen van deze producten 
werden. Al snel ging ik samen met Vincent de meetings in Amsterdam doen. Vincent nam dan als voorlichting de voeding en de 
zakelijke kant en ik de huidverzorging. En binnen een jaar was ik directeur. Ik leerde Vincent kennen op mijn eerste 
informatieavond. Na een klein jaar werden wij een paar en zijn samen verder gegaan, Vincent was toen ik hem leerde kennen al 
Groepsdirecteur. Na ons trouwen hebben wij de lijnen samengevoegd. 
 
Marga: wat vind je van de conventie hier in Long Beach? 
Jenny: fantastisch het is heel inspirerend om hier te zijn. Je hoort altijd weer nieuwe ontwikkelingen. 
Een must voor iedere actieve Sunrider om o.a. de fabrieken te zien en ervaringen van anderen te horen. Vooral dit jaar was het 
heel boeiend te zien hoe de 5 kinderen van de Chen’s  “de jongere generatie” zich profileerden. 
 
En hoe is het bij jouw gegaan Vincent? 
 
Ik ben in 1991 begonnen met Sunrider producten dus al weer 21 jaar geleden. Een klant van mijn andere business belde me op 
en bracht me in contact met een Sunrider. Hij gaf me een kopje Calli kruidenthee, wat heerlijk was. Ik was erg onder de indruk 
van zijn enthousiasme en besloot met de producten te starten in de vorm van een Sunpack. Ik kreeg al snel  veel meer energie en 
meer levenskracht en na 3 maanden had ik  geen haaruitval meer. Ik dacht dit zijn zulke bijzondere producten dat moeten 
anderen ook weten, ik kan anderen helpen en ben de producten gaan delen met anderen. Iedereen die bij me op kantoor kwam 
gaf ik wat mee. 
Voor mij is het een kwestie van delen, delen en nog eens delen met anderen.  
Er werd me verteld over de business mogelijkheden maar daar had ik geen interesse in want ik had al een zaak. 
Maar toen belde iemand die ik wat zakjes Calli had gegeven, hoe hij meer hiervan kon krijgen en vroeg waar hij het kon bestellen. 
Ik heb hem toen het hoofdkantoor laten bellen want ik had geen idee hoe het allemaal werkte. Toen werd ik zelf door het 
hoofdkantoor gebeld, dat hij zich moest inschrijven onder diegene die hem hier over had verteld. Snel volgden meer 
inschrijvingen, allen waren razend enthousiast en blij met de producten. Mijn eerste Sunrider bonus check was 120 gulden. Toen 
kreeg ik pas door dat ik er geld mee kon verdienen. Mijn intentie was om anderen te helpen en de producten te delen, maar dat ik 
er ook nog eens voor beloond werd was een leuke bijkomstigheid.  
 
Na een paar maanden ben ik naar een bijeenkomst geweest van Dr. Chen in Amsterdam, ik wilde die man wel eens ontmoeten, 
daar was ik ontzettend onder de indruk van wat ik allemaal hoorde, en kreeg ik steeds meer helder dat dit een hele bijzonder man 
was met bijzondere producten en een grote visie. Ik ben Sunrider blijven uitdragen, en vind het geweldig om te doen. Het is 
heerlijk te zien dat mensen blij zijn met wat je ze aanbiedt. 
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Marga: hoor je van je downline wel eens dat ze het moeilijk vinden om te verkopen?  
Vincent: Jazeker maar ik vertel ze dat ze niet moeten verkopen maar producten moeten weggeven en delen. Niet iedereen kan 
verkopen maar weggeven kan iedereen. 
Iedereen vindt het leuk om iets te krijgen, en als de ander dan geïnteresseerd raakt, schrijf ik ze in als IBO met een Fortune 
Delight pakket, zodat zij meteen korting krijgen en hun kennissen, vrienden e.a. ook gelijk kunnen inschrijven, wie wil er niet 
anderen blij maken met zulke bijzondere producten! 
Het is gewoon een kwestie van veranderen van merk, waarbij je topkwaliteit krijgt wat nergens anders te vinden is. Als het pakket 
is aangekomen dan bellen wij de nieuwe partners op om samen een bestelling te doen. Ze zien dan meteen dat ze 20% korting 
krijgen en 5% bonus. Waar ze helemaal vrolijk van worden. 
Het is als shoppen bij de MAKRO waar je korting krijgt op producten die iedereen nodig heeft. 
Je hebt alleen wat entreekosten. 
 
Marga: hoe leg je de Nuplus uit aan nieuwe mensen? 
Vincent: Nuplus is als een instant moedermelk, alles zit erin. 
 
Marga: hoe kom je steeds aan zoveel nieuwe mensen? Wat zeg je tegen ze? 
Vincent: door iedereen die ik tegenkom of telefonisch spreek hierover te vertellen. Ik stel hen dan een aantal vragen o.a. hoe zij 
in het leven en hoe zij tegenover de kwaliteit van het voedsel staan. Zo krijg ik een gesprek op gang. Ik stel dan de vraag: heeft u 
wel eens gehoord over de Filosofie van Regeneratie? 
Ik vertel ze hier dan over en als hen dat aanspreekt geef ik ze wat producten mee of stuur het op. En laat hen naar onze site 
kijken, zij geven dan bijna altijd aan dat zij zich willen inschrijven.  Wij helpen hen dan daarbij, en ook bij hun eerste bestelling. 
 
 
Marga: wat vind je van de conventie? 
Vincent: super, elke keer is het weer overweldigend, indrukwekkend. Je moet het beleven om te begrijpen hoe bijzonder het is, 
dat is niet over te brengen. Je krijgt altijd weer talloze ideeën, zoals hoe je meer mensen kunt benaderen, nu met bv. de 
fantastische nieuwe brochures en deze zijn ook nog eens in de Nederlands taal. Als je wilt groeien met je organisatie, is het echt 
aan te bevelen om naar de conventie te gaan. Vooral de eerste keer is het overweldigend wat je allemaal voor indrukken krijgt. 
Het is heel leerzaam en inspirerend. 
Volgend jaar is de conventie op een 11 daagse cruise. We gaan dan o.a. naar Kopenhagen, Riga, Tallinn, Helsinki, Stockholm en 
St.Petersburg. 
 
Marga: zijn jullie daar ook bij? 
Vincent en Jenny: jazeker de vorige keer op de cruise was het ook fantastisch, we hebben daar geweldige herinneringen aan. 
Het zou geweldig zijn als een hele groep nieuwe Sunriders met ons mee zou gaan. Het zal een reis worden om nooit te vergeten 
en meer dan een vakantie. 
Alles wordt verzorgd, heerlijk relaxed en uiteraard weer inspirerend. 
 
Marga: bedankt voor jullie tijd en tot zaterdag 22 september tijdens de productfair in Benningbroek. 
 
Vincent is 73 en Jenny 60, meestal worden ze jonger geschat, ze zijn een voorbeeld van wat regenereren met je doet! 
 
 
 
4. Agenda. 
 
 
20-09 (donderdag) 10.00 en 20.00 uur  
   Workshop huidverzorging. Zie bijlage. 
 
22-09 (zaterdag) 14.00 uur Post Convention bijeenkomst, productfair en delen Sunrider ervaring. 

Vincent en Jenny van het interview zijn er ook bij. 
   Details komen nog. 
 
 
 

 
SUNRIDER  

heeft als missie de levensstijl en het welzijn van mensen 
wereldwijd te verbeteren. 

 
 


